
 

 
 

 

 

 

PROTOKOLL 

fra 

NHFs Ledermøte 

avholdt lørdag 5. september 2020 

 

 

 

 

Møtested: Teams 

Møteramme: Kl. 14:00 – 16:00 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Innhold 
 

ÅPNING ....................................................................................................................................................... 3 

LOVPÅLAGTE SAKER ............................................................................................................................. 4 

Midlertidig godkjenning av regnskap 2019........................................................................... 4 

Status Strategiplanen ................................................................................................................. 6 

INFORMASJON OM COVID-19 .............................................................................................................. 7 

AVSLUTNING ............................................................................................................................................. 9 

DELTAKERLISTE .................................................................................................................................... 10 

 

 

 

 

 

 

  



 

 
 

 

ÅPNING 
 

President Kåre Geir Lio ønsket innledningsvis alle velkommen til Ledermøte på Teams og ga 

ordet videre til idrettspresident Berit Kjøll.  

 

Idrettspresidenten ga uttrykk for at norsk idrett har klart å tilpasse seg koronasituasjonen på en 

glitrende måte og stått samlet i en svært krevende tid.  Sammen har idretten jobbet for en best 

mulig hverdag og tatt del i en omfattende landsdekkende dugnad.   

 

Etter hvert som kompensasjonsordningene så dagens lys, har idretten vært tydelig til stede og 

vist stor delaktighet i dialogen med både regjering, partier på Stortinget og med departementet.  

NHF har spilt en viktig rolle i dette arbeidet både fra politisk og administrativt hold, og sammen 

har vi jobbet fram koronavettregler.  Det har vært en annerledes og hektisk vår for alle. 

Myndighetene er imponert over idrettens vilje og evne til å snu seg rundt og bidra til fellesskapet 

og være så tydelig i våre ønsker og krav.  En stor takk til NHF for aktive og konstruktive bidrag i 

så måte.   

 

Gjenåpning av ordinær idrett er den viktigste veien ut av korona.  Dog fordrer dette at vi må 

være ansvarlige og ivareta smittevernet på en god måte.  Idretten må også være en kritisk venn 

til myndighetene og peke på de sosiale og helsemessige konsekvensene samfunnet for ved ikke 

å drive idrett.  NHFs protokoller for håndtering av smittevern har blitt trukket fram og applaudert.   

 

NIFs jobb er å være en pådriver for idretten.  Søknadsfristen for krisepakke 2 fra regjeringen er 

medio september.  Først etter dette vil vi få en oversikt over lag og hva som ikke har blitt 

kompensert og vil kunne jobbe for hvordan vi skal få dette til innenfor gjeldende eller nye 

rammer.  Signalene fra regjeringen er å gå fra kompensasjonsordninger til stimuleringsordninger 

som bidrar til økt aktivitet i hele idretten.   

 

Idrettspresidenten ble spurt om hvilke ønsker hun har for idretten i tiden framover.  Det viktigste 

mente hun er å komme ut av den unntakstilstanden vi befinner oss i uten de mest alvorlige 

konsekvensene.  Herunder at vi har et idrettstilbud som ikke er blitt dårligere.  En rik og variert 

idrett med mangfold og bredde er en forutsetning for et velfungerende demokrati.  Utvikling av 

idrett og samfunn blir også viktig.  Én god ting har kommet ut koronasituasjonen.  Vi har alle fått 

øynene opp for hvor viktig idretten er.  Idrettspresidenten ønsker at håndballfamilien skal kunne 

glede hele landet gjennom prestasjoner på toppnivå, samt at kamper og mesterskap skal kunne 

spilles for fulle tribuner. Idrettspresidenten ønsker også flere idrettshaller proppfulle av idrett.   

 

Avslutningsvis trakk idrettspresidenten fram kjønnsbalanse som tema.  Dette er viktig både i 

Idrettsstyret og samfunnet for øvrig. Det er imponerende at NHF kan sies å være best i klassen i 

norsk idrett med hele 51 % kvinnelige ledere som reflekterer medlemsmassen.  Det er et 

eksempel til etterfølgelse!  NHF er et sterkt og veldrevet forbund som anes for å være et 

lokomotiv for øvrig idrett.  Idrettspresidenten ga i den forbindelse honnør til både president og 

generalsekretær, og takket samtidig frivillighetsapparatet. 

 



 

 
 

 

President Kåre Geir Lio takket idrettspresidenten for at hun tok seg tid til å hilse Ledermøtet.  

Videre takket presidenten møtedeltakerne for en flott jobb som er utvist i disse spesielle tider.  

Det er utvist ryddighet og lojalitet, og alle har bidratt på en offensiv måte for å finne gode 

løsninger i denne vanskelige tiden.  Vårt oppdrag er det samme som før korona.  Vi skal bli flere, 

vi skal bli bedre, vi skal bygge flere anlegg og vi skal sørge for at rammebetingelsene for norsk 

håndball også utvikler seg til tross for utfordrende tider. I så måte skal vi være rettvendte, 

utviklende og hjelpsomme overfor alle vi er satt til å betjene. 

 

I januar stod vi tett sammen i yr glede i et fantastisk EM i Trondheim.  Mesterskapet i desember 

blir annerledes enn hva vi hadde sett for oss og håpet på.  Covid-19 bidrar til at det blir vanskelig 

å gjenskape den magiske stemningen det var i Trondheim i januar.  Staten har imidlertid bidratt 

med midler og vi har også 3 ivrige arrangørkommuner.  Vi ser videre fram til et VM for kvinner i 

2023 og VM for menn i 2025, og håper at hverdagen innen den tid igjen er blitt normal. 

 

Avslutningsvis uttrykte presidenten stolthet over at norsk håndball nå er den nest største idretten 

i Norge, kun slått av fotball.  Dette viser hvor små marginer det er i idretten.  Det er mange 

krevende oppgaver som skal til for å drive en god og moderne organisasjon.  Den nye Strategi-

planen er god og innholdsrik, og etter presidentens syn veldig treffsikker.  Skal vi lykkes med 

våre ambisjoner må vi ha en treffsikker strategi, en god kommunikasjon, samt bidra til å skape 

en følelse av å høre til uansett posisjon og bakgrunn.  Vi må våge å prøve nye ting og ikke 

stagnere, og vi må være modige om vi mislykkes.  Vi må videre våge til å utfordre internt og 

derigjennom øke læringsgrad, kompetanse og ferdigheter innenfor de områder vi skal være 

gode på.  Vi må inspirere, lære opp og legge til rette for gode klubbmedarbeidere.  Vi skal ikke 

bli hovmodige og selvgode, men vi skal være like presise og ydmyke i møte med de 

utfordringene vi står overfor. Vi skal drive håndball med stil der verdiene våre er en del av 

arbeidet.  Vi har et ønske å være best i klassen og å være det særforbundet som har størst tillit 

blant befolkningen.  Dette ambisiøse målsettinger, men sammen skal vi klare det. 

 

Godt Ledermøte! 

 

LOVPÅLAGTE SAKER 
 

Midlertidig godkjenning av regnskap 2019 
Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Til møtet forelå regnskap for 2019 med tilhørende balanse og noter.   

 

Regnskap for 2019 og styrets årsberetning ble godkjent i Forbundsstyret 19. mars 2020.  Styrets 

årsrapport og regnskap ble signert og innsendt 2. april 2020.  Årsregnskapet og styrets års-

rapport ble gjennomgått i møte med Kontrollkomiteen 23. april 2020. 

 

  



 

 
 

 

Generalsekretæren ga noen innledende kommentarer knyttet til inntektene, som samlet sett er 

15 millioner bedre enn budsjett og 13,5 millioner høyere enn i 2019.  Hva angår bevilgninger fra 

NIF og det offentlige er denne posten drøyt 4 millioner høyere enn budsjettert..  Det er gledelig å 

se at sponsorinntektene er høyere både målt i forhold til budsjett og samme tidspunkt i fjor.   

Salg av resterende andeler på Havna Skjærgårdspark har gitt en ekstraordinær engangseffekt 

(ikke budsjettert) på 3,2 millioner.   

 

Generalsekretæren ga videre noen kommentarer knyttet til kostnadene, som samlet sett er 7,2 

millioner høyere enn budsjett og 12,5 millioner høyere enn i 2018.   Dette skyldes både spiller-

bonuser, Håndballens hederskveld, VM i Danmark og Tyskland for Håndballgutta og VM i Japan 

for Håndballjentene, men også en generelt høyere aktivitet. Videre er premien til Gjensidige 

cirka 2 millioner høyere enn budsjettert og avsetning til tap er øket med 0,3 millioner.   

 

Oppsummert viser regnskap 2019: 

 

Inntekter 188.574.627,- 
Kostnader 179.682.476,- 
Driftsresultat 8.892.151,- 
Finans 1.819.080,- 

  
Resultat 10.711.231,- 

 

Resultat i sin helhet overført til egenkapitalen.   

 

Region Sør hadde før møtet stilt noen spørsmål til regnskapet og generalsekretæren redegjorde 

både for spørsmålene som var stilt og svarene som er gitt.  Blant annet etterspurte regionen en 

regnskapsakkumulering tilsvarende den som gis på Håndballtinget.  Dette vil bli laget og 

distribuert.   

 

Nestleder i Region Sør, Per Inge Bjerkseter, takket generalsekretæren for en fyldig redegjørelse 

på avvikene.  Dette viser at pengene brukes på rett vis og i tråd med vedtatt Strategiplan.  

Leder i Kontrollkomiteen, Gry Nergård, orienterte om at det avholdes jevnlige møter med 

komiteen der det gis god status på hvor arbeidet står vs Strategiplanen. 

 

Vedtak: 

Ledermøtet godkjenner midlertidig regnskap for 2019 i tråd med NHFs lov § 23 (2).  Den 
formelle og endelige godkjenning gjøres på Håndballtinget i 2022. 

 

Følgende hadde ordet: 

Erik Langerud (GS), Per Inge Bjerkseter (Region Sør), Gry Nergård (Kontrollkomiteen) 

 

 

  



 

 

 

Status Strategiplanen 
Herunder også en kort status på vedtakene fattet på Håndballtinget 2019 

Saksinnleder: Ass.gen.sek.  

 

Presentasjonen som ble vist i møtet følger protokollen som eget vedlegg. 

 

Statusgjennomgangen tok utgangspunkt i Strategiplanens forutsetninger, samfunnsoppdraget, 

overordnede mål og prioriterte arbeidsområder.  I lys av situasjonen knyttet til Covid-19 

pandemien har det ikke blitt brukt ressurser på målinger av KPIer.  Alle organisasjonsledd har 

endret sine prioriteringer og statusvurderingene er i det alt vesentlige blitt gjort skjønnsmessig. 

 

På overordnet nivå er vi på riktig vei i forhold til samfunnsoppdraget vårt.  Medlemstallene er i 

kontinuerlig vekst.  Samlet vekst siden 2013 er 26.051 (22,97 %).  Vi vokser marginalt i 

aldersgruppen 6-12 år, men høyere vekst på guttesiden.  Størst vekst har vi hatt i aldersgruppen 

13-19 år, som var målgruppen for Klubbhuset, men også gruppen «voksne kvinner» har vokst 

mye.  Veksten i 2018 og 2019 har vært imponerende til tross for vasking av idrettens databaser.   

 

Landslagene presterer årlig i verdenstoppen.  Ett av våre oppdrag er å være til stede for 

topphåndballen, gjennom Klubbhuset og gjennom tett kommunikasjon og kontakt.  I korona-

perioden har det vært testet ut nye digitale måter å nå ut med budskap på, hvilket har vært godt 

mottatt av klubbene.   

 

Det ble kommentert i chatten om at timeantallet for anlegg ikke stemmer med virkeligheten og 

de timer som er gitt av Oslo idrettskrets.  Til dette kunne ass.gen.sek. svare at tallene er meldt 

inn av regionene høsten 2019, og det er basert på disse tallene at oversikten er laget.  Trolig 

stemmer ikke dette med situasjonen per i dag, basert på at det normalt skjer endringer gjennom 

sesongen.  

 

Status tingvedtak 

Det ble i møtet presentert en status på det enkelte vedtak som ble fattet på Håndballtinget i 

2019.  Hva som ble presentert framgår av vedlagte presentasjon. 

 

Vedtak: 

Ledermøtet tar statusrapportene til orientering. 

 

Følgende hadde ordet: 

Per Eirik Magnussen (ass.gen.sek.) 

 

  



 

 
 

 

INFORMASJON OM COVID-19 
Saksinnleder: Ass.gen.sek. 

 

Topphåndballen kan trene med nærkontakt og spille kamper.  Det er utarbeidet protokoll for 

trening og kamp, samt en protokoll for landslagene.   

 

Barne- og ungdomshåndballen kan trene med nærkontakt og spille kamper innad i egen 

region.  Protokoll for trening og kamp er utarbeidet, samt en veileder for arrangement.   

 

Bredde- og voksenhåndballen kan ikke trene med nærkontakt og ikke spille kamper.  Denne 

gruppen følger protokoll for barne- og ungdomshåndballen med unntak av nærkontakt. 

 

 

Protokoll for barne- og ungdomshåndballen 

Protokollen ble publisert mandag 17. august, og er bygget på samme lest som øvrige protokoller 

og en felles idrettslig lest der NHF ble bedt om å lede et arbeid for gjenværende idrett (de over 

20 år).  Rammen er gjengs for de fleste idretter.   

 

Kjernebudskap: 

▪ Ansvar 
▪ Smittevernstriangelet 
▪ Opplæring og informasjon 
▪ 1 meters regelen (når kan den fravikes) 
▪ Krav til deltakerlister (trening og kamparrangement) 
▪ Arrangement og 200 grensen (personell i hallen inngår ikke) 
▪ Veileder for arrangement 

 

 

Protokoller for topphåndball klubb 

Versjon 3 av protokollene ble publisert mandag 31. august. 

 

Kjernebudskap 

▪ En protokoll for trening og en for kamp/arrangement (utgjør en helhet) 
▪ Ansvar – egenerklæringer 
▪ Smittevernstriangelet 
▪ Monitorering av helse (daglige rapporter på helsetilstand) 
▪ Forholdet til treningsgrupper med lavere smittevernsregime 
▪ 1 meters regelen (når kan den fravikes), gjelder også tribune og laglederbenk 
▪ Sosial distansering 
▪ Rapportering 
▪ Internasjonal aktivitet (E-cup) 

o EHF protokoller 
o Norske karantenebestemmelser 
o Risiko for REMA 1000-ligaen 
o «Jevnlige» møter med klubbene 

 



 

 
 

 

Protokoll for landslagshåndballen 

 

Kjernebudskap: 

▪ Bygger på protokollene for topphåndballen 
▪ Smittevernstriangelet 
▪ Noten tillegg 

o Enkeltrom 
o Krav til spillere som ikke er underlagt topphåndballregimet til daglig 

▪ Internasjonal virksomhet  
o Krav fra EHF/IHF 
o Norske karantenebestemmelser 

 

 

Det viktigste av det viktigste 

▪ Føler du deg syk – hold deg hjemme! 
▪ Hold avstand! 
▪ Hånd- og hostehygiene 
▪ Oversikt over alle som har vært til stede 
▪ Smittesporing utføres av smittesporingsteam – ikke av klubben’’’ 
▪ Covid-19 smitte på en spiller = hele laget i karantene 

 

Protokollene vil bli revidert basert på ny informasjon og de erfaringer vi gjør underveis. 
 
Generalsekretæren kunne fortelle at norsk håndball nyter god tillit hos helsemyndighetene.   
I den forbindelse presiserte generalsekretæren at vi p.t. kun har et unntak fra forskriften.  Dette 
unntaket kan trekkes tilbake dersom vi ikke overholder de retningslinjer som er satt.  1 meters 
regelen på både laglederbenk og tribune ser ut til å være vanskelig å overholde for flere.  Det er 
derfor viktig at noen i eller rundt laget tar ansvar for å påse at avstanden holdes. 
 
Videre er det maksimalt 200 personer med 1 meters avstand som samtidig kan være til stede i 
en hall.  Funksjonærer og personell i hallen teller ikke med i dette antallet.  (Det ble i chatten 
påpekt at topphåndballen har en litt annen beregning enn hva gjelder i barne- og 
ungdomshåndballen.) I de tilfeller der 1 meters avstand ikke kan holdes, så må antall personer i 
hallen reduseres tilsvarende. 
 
Det er store krav i protokollen fra EHF hva angår internasjonal aktivitet.  Blant annet når det 
gjelder kravene til et testregime.  Det er et vesentlig poeng at tiden mellom test og analyse må 
være så kort som mulig.  Dette innebærer betydelige kostnader for både klubb og landslag. 
 
Når det gjelder gjenåpning av gjenværende aktivitet, har regjeringen signalisert at nye signaler 
vil komme medio september.  Det er laget en prioriteringsliste for idretten i denne forbindelse.  
For vår del vil fase 1 i denne innebære trening fra 2. divisjon og «nedover» og fra 20 år og 
«oppover».  Denne delen av idretten vil være underlagt de samme protokoller. 
 
  



 

 
 
Det ble via chatten stilt spørsmål til hvorvidt det er gitt et eget sentralt forbud mot trening for lag i 
Tilrettelagt håndball (TH).  Til dette ble det i chat svart at også tilrettelagt håndball kan trene, 
men må selvsagt overholde 1 meters regelen.  Dette er klubbene informert om denne uken. 
 

Vedtak: 

Ledermøtet tar informasjonen om Covid-19 til orientering. 

 

Følgende hadde ordet: 

Per Eirik Magnussen (Ass.gen.sek.) 

 

 

AVSLUTNING 
 

Presidenten takket for et godt Ledermøte og uttrykte sin takknemlighet for den måten alle står på 

og bidrar som de gjør.  Norsk håndball høster mye ros fra andre idretter for sitt arbeid. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

DELTAKERLISTE 
 

Følgende personer deltok i Ledermøtet: 

 

Forbundsstyret: Kåre Geir Lio President 
 Bente Aksnes 1. visepresident 
 Ingrid Blindheim 2. visepresident  
 Siv Øye Carlsen Styremedlem 

 Siv Sødal Styremedlem 
 Hanne Hogness Styremedlem  

 Øyvind Indrebø Styremedlem 
 Tonje S. Jelstad Styremedlem 
 Hege Westby Johansen Styremedlem, ansattes representant 
 Jarl Martin Møller Varamedlem 
 Erik Langerud Generalsekretær 
  Per Eirik Magnussen Ass.gen.sek. 

 Lise H. Thorstensen Sekretariat 
   
Region Nord: Øyvind Togstad Styreleder 
 Inger Lise G. Augdal Nestleder 
 Einar Sparboe Lysnes Styremedlem og leder i NHFs 

Sanksjonskomite 
 Frode Børstad Styremedlem 
 Thor Egil Five Styremedlem 
 Vedrana Terzic Styremedlem 
 Marius Josefsen Styremedlem 
 Tonje Tangvik Styremedlem, ansattes representant 
 Svein Olav Øie Daglig leder 
 Geir Nicolaysen Spill og trening, fagutvikling 
 Inger Johanne Bakke Leder Spill og trening 
 Ove Grubba Leder Marked og arrangement 
 Kristian Valstad Seksjonsleder Klubbservice 
   
Region Vest: Frank H. Bjørndal Styreleder 
 Hilde Daae Johannesen Nestleder 
 Harold Sletten Styremedlem 
 Mette Davidsen Styremedlem 
 Bjarte Straume Epland Styremedlem 
 Kaia Eide Fjellestad Styremedlem 
 Ainor Naustdal Styremedlem, ansattes representant 
 Trine Skarstein Dalland Daglig leder 
 Christine Ullestad Seksjonsleder Kampservice 
   
Region SørVest: Marianne Rasch Johnsen Styreleder Region SørVest 
 Kim Eide Nestleder 



 

 
 
Region SørVest: 

 
Janne Kjær 

 
Styremedlem 

 Toril Nesbo Høiland Styremedlem 
 Anders Utbjo Styremedlem 
 Anita Bergsvik Styremedlem, ansattes representant 
 Solfrid Oddny Bekkevik Varamedlem 
 Christian Berven Varamedlem 
 Erik Andresen Daglig leder  
   
Region Sør: Gro Gulliksen Styreleder 
 Per Inge Bjerkseter Nestleder 
 Mai-Britt Kopperud Styremedlem 
 Aasta Ajer Styremedlem 
 Nora Bakkeli Kaalstad Styremedlem 
 Tom Sørensen Styremedlem 
 Trine Brox Styremedlem 
 Truls Gundersen Styremedlem 
 Alexander Christiansen Styremedlem, ansattes representant 
 Ole Kristian Strøm Daglig leder 
   
Region Øst: Anne Berit Lund Haube Styreleder 
 Svein Storjord Nestleder 
 Hanne Skogli Styremedlem 
 Kjetil Bakke Styremedlem 
 Kjersti Rødsand Styremedlem 
 Stein Cato Røsnæs Styremedlem 
 Pia Kristensen Moe Styremedlem 
 Dennis Oxaas Styremedlem 
 Erik Rolf Bakke Styremedlem, ansattes representant 
   
Region Innlandet: Bjarne Fluto Styreleder Region Innlandet 
 Frøydis Vold Nestleder 
 Heidi Tjugum Styremedlem 
 Jon Solberg Styremedlem 
 Bodil Enger Styremedlem 
 Marit Sletten Styremedlem 
 Merethe Kjellberg Styremedlem, ansattes representant 
 Dorte Ørud Grindvoll Seksjonsleder Organisasjon 
   
Ledergruppen Stig Quille Organisasjonssjef 
 Line Witzøe Økonomisjef 
   
Hovedtillitsvalgt: Espen Modahl NHF Ullevaal 
   
Tingvalgte komiteer: Finn Ove Smith Lovkomiteen, leder 
 Erik Alver Lovkomiteen, medlem 
 Hans Erik Stormoen Lovkomiteen, medlem 
 Gry Nergård Kontrollkomiteen, leder 
 Marit Skretteberg Kontrollkomiteen, medlem 
 Kolbjørn Hole Kontrollkomiteen, medlem 



 

 
 
Tingvalgte komiteer: 

 
Erik Øie 

 
Sanksjonskomiteen, medlem 

 Lene Bergum Pettersson Appellkomiteen, leder 
 Jorunn K. Pollestad Appellkomiteen, medlem 
 Svein Sulland Appellkomiteen, medlem 
 Jan Thormodsæter Valgkomiteen, leder 
 Kjetil Vik Valgkomiteen, medlem 
 Geir Floen Valgkomiteen, medlem 
 Nina Britt Husebø Valgkomiteen, medlem 
   
Norsk Topp- Trond Knutsen Styreleder 
håndball Hein W. Barthold Daglig leder 
 
 

  

 

Følgende personer deltok ikke i Ledermøtet: 

 

Forbundsstyret Mads Stian Hansen Styremedlem  
   
Region Nord Nina Tranås Styremedlem 
   
Region Vest Ann-Elin Leftwich Styremedlem 
   
Region Øst Janne Tuven Daglig leder 
   
Region Innlandet Paul Hvattum Cheetham Styremedlem 
 Ivar M. Karlstad Daglig leder Region Innlandet 
   
Ledergruppen Jeanette Nilsen Seksjonsleder Spill og trening 
på Ullevaal: Jan Erik Aalbu Kommersiell sjef 
 Ole Andreas Hansen Personalsjef 
 Thorir Hergeirsson Landslagssjef kvinner senior 
 Christian Berge Landslagssjef menn senior 
   
Lovkomiteen Anne Kjersti C. Befring Lovkomiteen, medlem 
 Siri Langseth Lovkomiteen, medlem 

   
Kontrollkomiteen Kjell Walquist Kontrollkomiteen, medlem 
 Vibeke Ødegård Sør-Reime Kontrollkomiteen, medlem 
   
Sanksjonskomiteen Marit Håvardsholm Dramdal Sanksjonskomiteen, medlem 
 Sandra Stenersen Henden Sanksjonskomiteen, medlem 
 Stein Rune Halleraker Sanksjonskomiteen, medlem 
 Halvor Berg-Hanssen Appellkomiteen, medlem 
 Christian S. Gjerstrøm Appellkomiteen, medlem 
   
Valgkomiteen Lisbeth Hjelle Valgkomiteen, medlem 
 Tor-Jan Stokkedal Valgkomiteen, medlem 
 

  



 

 

 





Status pr 31.08.2020



Statusgjennomgang på NHFs 

ledermøte 5.September 2020

• Forutsetninger.

• Samfunnsoppdraget.

• Overordnede mål.

• Prioriterte arbeidsområder.

• Status tingvedtak.



Forutsetninger for statusrapporteringen

Strategiplanen ble debattert 
og vedtatt på Håndballtinget 

mai-19.

Innspill/overleveringer fra
Håndballtinget ble

innarbeidet og endelig
strategiplan ble godkjent av 

Forbundsstyret august 
2019.

Strategiplanen er 
operasjonalisert gjennom;

Arbeid i nasjonal
ledergruppe basert på

fagteamenes gjennomgang
og innspill.

Regionenes arbeid med 
mål og handlingsplaner.

KPI områder er fastatt.

11.Mars 

2020

I lys av situasjonen knyttet til 

covid-19 pandemien har;

• Det ikke blitt brukt 

ressurser på målinger av 

KPI’er.

• Alle organisasjonsledd 

endret sine prioriteringer.

• Statusvurderingene i det alt 

vesentlige blitt gjort 

skjønnsmessig.



Samfunnsoppdraget

Det aktivitetstilbudet som gis daglig i hele landet gjennom håndballklubbene, er idrettens 
viktigste bidrag til folkehelsen. Norsk håndball skal også være en samfunnsaktør som tar 
hensyn til natur, klima og miljø. 

- Åpen og inkluderende.

- Livslang læring.

- Internasjonalt ansvar.

- Livskraftig lokalsamfunn og tilhørighet.



Overordnede målsettinger

1. Norsk håndball skal ha et økende 

medlemstall og redusert frafall.

2. Norsk håndball skal ha senior 

landslag som kjemper om medaljer 

i mesterskap. 

3. Alle i norsk håndball skal på alle 

arenaer, gjennom sin framtreden 

og sine handlinger, etterleve NHFs 

verdier. 
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Prioritert – Ut i klubb

Mål:

• Økt kvalitet på/mer kompetanse i 

aktivitets- tilbudet og driften av norske 

håndballklubber

• Styrking av frivilligheten.

Vurdering:

• Klubbhuset omdannet fra prosjekt til varig drift.

• Digitale møteplasser tatt i bruk tidligere og i et større omfang som følge av covid-19.

• Alle ressurser rettet ut mot klubb etter 11.mars.

Virkemidler:

• Besøk i klubb

• Fra tjenestetilbud til behovsdekning

• Forenkling gjennom digitalisering

• Rådgivningstjeneste

• Utvidet tilgjengelighet



Prioritert – Anlegg

Mål:

• I gjennomsnitt to timer trening i 

hall for alle spillende lag pr uke.

• Gratis halleie for barn og ungdom.

Virkemidler:

• Ajourhold og videre- utvikling av 
Anleggsatlas.

• Møter med norske kommuner som ikke 
har tilstrekkelig anleggs- dekning 
og/eller høy leiekost.

• Samarbeid med andre innendørs
idretter.

• Arbeide for å etablere et storbyprosjekt.

Region

Gj.snitt

tren.tid

Manko 

flater 

akkumulert

Antall 

"røde" 

kommuner

Antall 

kommuner 

m/halleie

Antall 

kommuner 

u/halleie Årsleie

Nord 1,96 26,80 37 31 5011 332 398

Vest 1,42 26,10 17 16 12 4 050 686

Sør-vest 1,82 15,40 19 5 29 1 043 724

Sør 2,85 1 2 11 17 8 734 072

Øst 2,13 14,6 6 10 17 8 441 548

Innlandet 2,2 4,4 11 16 12 5 610 358

Nasjonalt 2,01 88,30 92 89 13739 212 786

Gjennomsnitt tren.tid pr lag i 2018/2019: 1,72 timer

Årsleie 2018/2019:  43.293.000

Underdekning i 2018/29019: 139 spilleflater



Prioritert – Nasjonal elitehåndball

Mål:

• Bedre rammebetingelser for norske 

eliteklubber og høyere sportslig nivå.

Vurdering:

• Rammeavtale med NTH.

• Revidert Elitelisens.

• Årlige kompetanseseminarer.  Møteplasser i samarbeid med regionene.

• Økt personalressurs i GS på området.

• Fortsatt store forskjeller i driftsgrunnlag og profesjonalitet.

Virkemidler:

• Elitelisensordningen.

• Kompetanseutvikling.

• Produktutvikling.

• Samarbeid Klubb  LL  OLT.



Sak Vedtak Konsekvenser/Oppgaver/Merknad Adm. Pol. Frist Status 31.08.2020

7.1.1 3 årog tingperiode a. Oppdatere NHF lov GS Lovkom. 30.06.2019Utført.

a1. .. Hvert 3.år. PEM/OAH Lovkom. 30.06.2019Utført.

a2.  Erstatt Strategikonf. med 

Ledermøte - med tilhørende 

oppgaver/mandat. PEM/OAH Lovkom. 30.06.2019Utført.

a3.  Erstatt Ledermøte med dialogmøter  

- med tilhørende oppgaver/mandat. PEM/OAH Lovkom. 30.06.2019Utført.

a4. Føy til Håndballforum og evt. 

temakonferanser. PEM/OAH Lovkom. 30.06.2019Utført.

a5.  Oppdater Lovnorm for regioner 

med 3 årig tingperiode. PEM/OAH Lovkom. 29.02.2020

Ny lovnorm utarbeidet og vedtatt.  Vil bli formelt 

behandlet på de kommende regionstring i 2020.  

7.1.3

Varamedlemmer oppgradert til 

fullverdige medlemmer a. Oppdater NHF Lov PEM/OAH Lovkom. 30.06.2019Utført.

7.1.4

I regelen bytte revisjonsfirma 

etter en funksjonstid på 6 år. a. Oppdater NHF Lov PEM/OAH Lovkom. 30.06.2019Utført.

7.1.5 Regionsstyrets oppgaver

TRUKKET - Skal vurderes i 

sammenheng med vedtak i sak 7.4.4 

(Lovnorm for reg.) N/A N/A

(29.02.202

0)

Utkast til styreinstruks og 

delegerongsreglement for NHFs regioner er 

utarbeidet.  Dette skulle vært behandlet på 

Forbundsrådsmøtet i mars.  Utsatt som følge av 

covid-19 pandemien.

Status tingvedtakene



Sak Vedtak Konsekvenser/Oppgaver/Merknad Adm. Pol. Frist Status 31.08.2020

7.4.1 Politiattest - oversendt FS Utred og foreslå i samarbeid med NIF. GS - ORG?FS 01.10.2019

I prosess med NIF.  Avventer vurdering fra bl.a. 

justisdep.  Uendret status, men vi vil uavhengig 

av NIF prosess (som tar tid) innføre politiattest 

for dommere i aldersbetsmet aktivitet sesongen 

2020/2021.

7.4.2

Regional aldersgrense for 

dommerutdanning. Regional oppfølging i "fagteamet" SST N/A N/A Fulgt opp i fagteamene.

7.4.3

Utvikle og implementere en 

helhetlig digitraliseringsstrategi

for norsk håndball.

Beskrive og gjennomføre inkluderende 

prosess - ende ut i konkret forslag til 

FR.

NHFs IT-

utvalg FR

29.02.2020 

?

I (kontinuerlig) prosess  og i rute.  NHFs 

strategi for IKT området presentert og godkjent 

av Forbundsrådet 16.november 2019.

7.4.4 Lovnorm for regioner

Oppnevn gruppe - gjennomfør prosess.  

Forslag til FR før vedtak i FS. GS FS 29.02.2020

Ny lovnorm utarbeidet og vedtatt.  Vil bli formelt 

behandlet på de kommende regionstring i 2020. 

7.4.5 Endret frilisens a1.  Oppdater "Bestemmelser" SQU GS 30.06.2019Utført.

a2.  Utvikle rutiner/prosedyrer SQU/LWI GS 30.06.2019Utført.

a3.  Evaluer ordning SQU GS 30.06.2020

Påbegynnes våren 2020.  Utsatt grunnet covid-

19 pandemien.

7.4.6

Org.utvikling og  effektivisering -

oversendt FS Utred og rapporter til LM 2020 GS/NL FS 30.06.2020

Påbegynt sammen med Forbundsrådet og 

gjennom dialogmøter.  Var satt som sak til 

Forbundsrådsmøtet i mars, men utsatt som 

følge av covid-19 pandemien.

7.4.7

Gjennomgå og foreslå endrede 

rutiner knyttet til tilskuddene 

mellom S og R. Utred og foreslå.

NL 

oppnevnt 

gruppe FR 31.12.2019

I prosess.  Grunnlagsnotat knyttet til prinsipper 

framlagt i og behandlet av Forbundsrådet 

16.november 2019.  Sluttbehandles av FR i 

mars 2020.  Grunnlaget og forslaget utarbeidet 

og oversendt.  Behandling utsatt som følge av 

covid-19 pandemien.





Informasjon til NHFs Ledermøte
“Corona-protokoller”



TOPPHÅNDBALLEN

Kan trene med 

nærkontakt.

Kan spille kamper.

Protokoll for trening.

Protokoll for kamp.

Protokoll for landslagene.

BREDDE-/VOKSEN 

HÅNDBALLEN

Kan ikke trene med 

nærkontakt.

Kan ikke spille kamper.

Følger protokoll for 

barne- og 

ungdomshåndballen med 

unntak av nærkontakt.

BARNE- OG UNGDOMS 

HÅNDBALLEN

Kan trene med 

nærkontakt.

Kan spille kamper innad i 

egen region.

Protokoll for trening og 

kamp.

Veileder for arrangement.

HÅNDBALLAKTIVITET I CORONAENS TEGN – en kort oversikt



Protokoll for barne- og ungdomshåndballen

• Publisert mandag 17.august.

• Kjernebudskap:

• Ansvar

• Smittevernstriangelet

• Opplæring/informasjon

• 1-meters regelen (når kan den fravikes)

• Krav til deltagerlister

• Arrangement og 200 grensen.

• Veileder for arrangement.



Protokoller for topphåndball klubb

• Versjon 3, publisert mandag 31.august.

• Kjernebudskap:

• En protokoll for trening og en for kamp/arrangement (utgjør en helhet)

• Ansvar – egenerklæringer

• Smittevernstriangelet

• Monitorering av helse

• Forholdet til treningsgrupper med lavere smittevernsregime

• 1-meters regelen (når kan den fravikes)

• Sosial distansering

• Rapportering

• Internasjonal aktivitet

• EHF protokoller

• Norske karantenebestemmelser

• Risiko for REMA 1000 ligaen

• «Jevnlige» møter med klubbene. 



Protokoll landslagshåndballen

• Kjernebudskap:

• Bygger på protokollene for topphåndballen.

• Smittevernstriangelet

• Noen tillegg

• Enkeltrom

• Krav til spillere som ikke er underlagt topphåndballregimet til daglig.

• Internasjonal virksomhet.

• Krav fra EHF/IHF

• Norske karantenebestemmelser



Det viktigste av det viktigste

• Føler du deg syk – hold deg hjemme!

• Hold avstand.

• Hånd- og hostehygiene.

• Oversikt over alle som har vært til stede.

• Smittesporing utføres av smittesporingsteam – ikke av klubben.

• Covid-19 smitte på en spiller = Hele laget i karantene.

Better safe than sorrow




